



Teknisk komite nordisk

Møtereferat

Sted: Teams

Dato og tid: 05.09.2024

Deltakere: Pål Andersen, Bente Stølan, Ann Kristin Midtlien, Frederikke Borgen Risan

Frafall: Ketil Reistad

Sakslisteelementer

I. Landslaget v Bente

- 24/8 hadde Landslaget dagssamling i Asker. Det ble gjennomført re-testing på 3000m hvor mange av utøverne viste en god formstigning fra forrige test som var i mai.
- Laget hadde også besøk av Skiplukker'n som kom med gode råd for prepping og slip av ski.
- Samlingen ble avsluttet med intervaller på rulleski og med fokus på teknikk.
- Laget vil sette dyrevelferd enda mer i fokus fremover. Lovverket blir lest, diskutert og tolket, og erfaringer blir delt. Det ble gode samtaler rundt dyrevelferd og lovverket på samlingen i august. Bente er ansvarlig for at dette blir gjennomført.

- Landslaget Nordisk stil, jobber nå målrettet mot VM på Røros. Høsten er preget av mengdetrening og gradvis tøffere trening for å øke kapasiteten på utøvere og hundene. For enkelte løpere er det også mye terping av teknikk.

Landslaget har samling hver måned for å utvikle seg videre. Toppidrettsutvalget og trener prøver å ikke legge samlinger samme dag/helg hvor det er viktige barmarksløp.

II. Møte 9. september v Frederikke

Det er invitert inn til møte 9. september for arrangørklubber med tema informasjon og diskusjon/innspill på klasser for kommende sesong.

TKN jobber for å videreutvikle sporten og ønsker å innføre masterklasse. Mosjonsklassen vil forbli slik den var i fjor. TKN oppfordrer til å ha ordinærklasse, masterklasse, mosjonsklasse og miljøklasse på alle løp.

Ordinær, master og mosjon er tenkt å ha samme løype slik at man ikke trenger opphold mellom startende i hver klasse. Masterklassen er tenkt herre/dame i samme klasse.

III. Oktobermøte innhold oppfølging fra fagdagen v Frederikke

TKN inviterer klubber til et digitalt møte i oktober. TKN ønsker å se på innføring av klassene parstafett og sprintøvelse og jobbe med dette frem mot tinget i 2025.

I tillegg ønsker vi å jobbe for at barn kan være med på



arrangementer i yngre alder enn i dag og ønsker innspill/diskusjon rundt teamet.

IV. Status terminliste v Ann Kristin

Det jobbes godt med terminlisten, foreløpig er det ikke landet noe nytt siden sist. Er i dialog med flere mulige arrangørklubber.

V. VM v Ann-Kristin

De hovedfrivillige er landet og disse er selv ansvarlig for å skaffe frivillige for sine funksjoner. Det er også kommet inn en ressurs som skal jobbe med markedsføring og sponsormidler. I tillegg har Vanessa Quinche formelt gått over fra koordinatorstilling til prosjektleder for arrangementet i 50 % stilling.

VI. Status toppidrettsmodellen

Pål ønsker at Bente, Ketil og han ser på dette i eget fora. Bente har innspill til modellen. Ellers ikke kommet inn andre innspill

VII. Rullering kongepokal

Bente, Ketil og Pål ser på rullering av kongepokalen i eget fora.

VIII. Saker som er informert om via mail i etterkant av møtet

Bente: Toppidrettsutvalget skal ha faste møter andre uken i hver måned. Dette er gjort for å skape forutsigbarhet for TKN og de andre TK'ene og god flyt i kommunikasjonen.

IX. Pål: SOC jobber med samarbeid med de nordiske landene om samkjøring av terminliste. Leder fra Finland tar ansvar for videre møte.

Handlingselementer	Eieren/eierne	Tidsfrist	Status
Terminliste	Ann Kristin	03.10.24	Pågår – status neste møte
Oktobermøte klubber	Frederikke	03.10.24	Pågår – status neste møte